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Formanden for Brønderslev Firma-Sport, Paine Berthelsen, modtager af Dansk Firmaidræts 
Forbunds Formand, A. Agerskov Pedersen, København, „Agerbæks ÆrespokaP.

Dansk Firmaidræts Forbunds 
årsmøde 1963

Med deltagelse af ikke mindre end ca. 
115 repræsentanter fra de tilsluttede or
ganisationer afholdtes søndag den 27. ok
tober forbundets årsmøde.

Årsmødet, der var arrangeret af Lyng- 
by-Tårbæk Firma Union, var henlagt til 
etablissementet Ny Lyngbygård, Tofte
bæksvej i Lyngby. Et dejligt sted med en 
uhyre elskværdig betjening, hvor alle 
fremmødte repræsentanter hurtigt følte 
sig hjemme.

Efter korte velkomsttaler af forbundets 
formand, Agerskov Pedersen, Køben
havn, og den arrangerende organisations 
formand, H. F. C. Bilbo, Lyngby, valgtes 
(traditionelt) Henry Dalager, Nyborg, til 
mødets dirigent.

Et stille og roligt møde.
Med en dreven mand som Dalager på 

den vigtige dirigent-post var ledelsen af 
mødet i „de bedste hænder“, men det
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skulle dog senere vise sig, at dette års
møde, hvad angår dirigentarbejde, skulle 
blive et af de mest rolige. Sjældent har 
vist så mange sagt så lidt på så lang tid.

Årsmødets gaster.
Ved årsmødets gæstebord sås fra Lyng- 

by/Tårbæk viceborgmesteren, hr. Ole Har- 
kjar og hr. Bruun Nielsen.

Som gæst fra broderlandet Norge mød
te hr. Hakon Johansen.

Endelig havde forbundet den glæde at 
se dets tidligere formand, A. Agerbak, 
ved gæsternes bord.

Lyngby/Tårbæks viceborgmester bød i 
en frisk tone velkommen til kommunen 
og takkede samtidig Lyngby/Tårbæk Fir
ma Union, fordi de havde påtaget sig ar
rangementet. A f viceborgmesterens tale 
fremgik det tydeligt, at man i Lyngby/ 
Tårbæk kommune har øjnene åbne for 
firmaidrættens muligheder i samfundet 
og dermed naturligvis også for dens øn
sker om at kunne tilfredsstille sine med
lemmer. Udendørs klares problemerne 
nogenlunde, udtalte viceborgmesteren, 
medens det unægtelig er noget mere pro
blematisk, når det drejer sig om inden
dørs sportsgrene.

Formandens beretning.
Efter at bestyrelsens og udvalgenes be

retninger sammen med regnkabet nu ud
sendes til samtlige organisationer i bog
trykt form inden årsmødet, er beretnings
aflæggelserne unægtelig blevet lettet en 
del.

Forbundets formand kom i sine kom
mentarer til den trykte beretning bl. a. 
ind på forbundets indberetningsskema, 
der i år havde gennemgået en moderni
sering, som krævede en hel del yderligere 
oplysninger fra organisationerne, blandt 
andet antallet af medlemmer under og 
25 år.

Nogle organisationer havde ikke været 
i stand til at give disse tal, idet de lokale 
indberetningsskemaer fra organisationer
nes klubber ikke indeholder sådanne op

lysninger. Fremover, sagde formanden, er 
det imidlertid af største betydning, at og
så dette punkt på forbundets indberet
ningsskema bliver udtømmende.

Om indførelse af en „firmaidrættens 
dag“, som det kendes fra f. eks. Schweiz, 
meddelte formanden, at der til årsmødet 
1964 kunne ventes et forslag herom fra 
bestyrelsens side, således at det første ar
rangement af denne slags kan finde 
sted i 1965. Formanden ønskede ikke på 
nuværende tidspunkt at diskutere et så
dant stævne i enkeltheder, men efterlyste 
organisationernes mening om idéen som 
sådan.

Forbundets tipstilskud steg i år fra 
50.000 kr. til 60.000 kr., men i glæden 
over at have fået en så klækkelig for
højelse i tilskudet, bør vi samtidig notere 
os, at der ikke fra den kasse, hvoraf for
bundet henter sine tipspenge (Indenrigs
ministeriet), kan forventes et større beløb 
tildelt, og vi må, fortsatte formanden, 
stadig håbe på, at man indenfor en over
skuelig fremtid tager tipsloven op til re
vision.

Til slut udtrykte formanden sin store 
glæde over, at Dansk Firmaidræts For
bund er blevet taget med i det udvalg, 
som har til opgave i den nærmeste frem
tid at revidere den gældende ungdoms
lov.

Til formandens beretningsaflæggelse 
havde kun ganske få repræsentanter or
det. Ejvind Nielsen, Ålborg, forespurgte 
om muligheden for, at forbundet før det 
årlige repræsentantskabsmøde udsender 
den trykte beretning i lige så mange 
eksemplarer, som den pågældende orga
nisation har tilmeldt repræsentanter, 
imod som nu, hvor kun et enkelt eksem
plar udsendes før mødet. Ejvind Nielsen 
kunne iøvrigt meddele, at det sikkert ikke 
ville vare længe før forbundet hørte fra 
Holstebro, hvor en velorganiseret organi
sation indenfor firmaidrætten var under 
opsejling.

H. Grønkjar, K.F.I.U., rettede en per
sonlig tak til Agerskov Pedersen for hans
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in d sa ts  o m k r in g  g e n o p b y g n in g e n  a f  
„ K n u th e n b o r g h a l le n “ , d e r  n e d b ræ n d te  
f o r  ca. 2 m å n e d e r  s id e n . Agerskov Pe
dersen b e k la g e r , a t D a n s k  F irm a id ræ ts  
F o r b u n d  ik k e  k a n  h jæ lp e  o s  ø k o n o m is k , 
u d ta lte  H. Grønkjær, m e n  d e n  stø rs te  
h jæ lp  v i o v e rh o v e d e t  k u n n e  få  f r a  f o r 
b u n d e t i d e n  g iv n e  s i tu a t io n , v a r  så a f 
g jo r t  d en  v i f ik ,  n e m lig  a t Agerskov t i l 
bø d  s in  e g e n  a r b e jd s k r a f t .

Udvalgenes beretninger.
T i l  u d v a lg e n e s  b e r e tn in g e r  h a v d e  in 

g e n  a f  re p r æ s e n ta n te r n e  n o g e t  a t b e m æ r
k e . F o r m a n d e n  f o r  fo d b o ld  u d v a lg e t, Hans 
Thomsen, Å r h u s , fo r e s lo g  Å r h u s  so m  n æ 
ste  å rs s te d  f o r  a f v ik l in g e n  a f  f in a le k a m 
p e n e  o m  J e a n  H e r s h o lt  p o k a le n , h v ilk e t  
ik k e  g a v  a n le d n in g  til p r o te s te r  f r a  n o g e n  
s id er.

Tildeling af Agerbæk-pokalen.
D e n  p å  s id s te  å rs  r e p ræ s e n ta n ts k a b s 

m ø d e  in d s t if te d e  æ re s p o k a l, so m  t ild e le s  
e n  le d e r  in d e n f o r  fo r b u n d e ts  ra m m e r, 
so m  h a r  g jo r t  e t g o d t  o g  u s e lv is k  sty k k e 
a r b e jd e  f o r  f ir m a id r æ tte n  p å  d ette  e lle r  
h in t  o m rå d e , t i ld e lte s  i å r  fo r m a n d e n  fo r  
B r ø n d e r s le v  F ir m a -S p o r t ,  Paine Berthel- 
sen, o g  e t  l ig e  så p o p u læ rt  v a lg  so m  f o r 
re tn in g s u d v a lg e t  s id ste  å r  v a r  k o m m e t til 
m ed  Ejgon Bertelsen, S v e n d b o r g , et l ig e  
så p o p u læ rt  v a lg  h a v d e  u d v a lg e t  g jo r t  i 
å r . M e d  e t  m in u t la n g t  b i f a ld  t ilk e n d e g a v  
s a m tlig e  r e p r æ s e n ta n te r  s tå e n d e  d eres m e 
n in g  o m  å re ts  v a lg .

Paine Berthelsen, B r ø n d e r s le v , ta k k e d e  
m a n g e  g a n g e  f o r  d en  h æ d e r , d e r  v ar v ist 
h a m  m e n  g le m te  ik k e  i „ k a m p e n s  h e d e “ 
a t a d re ss e re  ta k k e n  v id e r e  t i l  s in e  m e d a r
b e jd e r e  i b e s ty r e ls e n .

Regnskabsaflæggelse.
F o r b u n d e ts  k a ss e re r , Carsten Sørensen, 

g e n n e m g ik  k o r t  fo r b u n d e ts  ø k o n o m i. 
K u n  f o r  g a n s k e  få  p o s te rs  v e d k o m m e n d e  
h a v d e  d e r  v æ re t  ta le  o m  e n  o v e rsk r id e ls e  
a f  d et p å  s id s te  å rs m ø d e  la g te  b u d g e t, o g

i hvert enkelt tilfælde begrundede kas
sereren dette.

Fra driftsregnskabet, der balancerer 
med 66.654,70 kr., overføres 12.070,10 
kr. til kapitalkontoen, som herefter udvi
ser et samlet beløb på 70.367,12 kr., op
lyste Carsten Sørensen.

Såvel den aflagte regnskabsberetning 
som det derefter forelagte budgetforslag 
for kommende år gav ikke anledning til 
kommentarer fra repræsentanterne.

Valg.
Fleldigvis var der ikke tale om, at stør

re udskiftninger på de enkelte pladser i 
bestyrelse og udvalg skulle ske. Til ledige 
pladser i håndbold-, bordtennis, og fod- 
boldulvalg valgtes følgende nye med
lemmer:

håndboldudvalget:
Henn. Jensen, K o ld in g .

b o r d te n n is u d v a lg e t :
Louis Rugård, F .K .B .U .

fodboldudvalget:
G. Tamberg, K . F . I . U .

Alle øvrige valg var genvalg. Forbun
dets formand genvalgtes med akklama
tion.

Næste års mødested blev Ålborg.
I  k o n k u rr e n c e  m e d  N y b o rg  ly k k e d e s  

d e t  fo rm a n d e n  f o r  Å lb o r g  F ir m a s p o r t ,  
Ejvind Nielsen, a t  t r æ k k e  n æ ste  å r s m ø d e  
t i l  N o r d jy l la n d s  h o v e d s ta d .

Hilsen fra Norge.
R e p r æ s e n ta n te n  f r a  N o r g e s  B e d r i f t s -  

id r e tt ,  Håkon Johansen, b ra g te  e n  h i l s e n  
f r a  v o r  b r o d e r o r g a n is a t io n  i N o r g e  o g  
ta k k e d e  s a m tid ig  p e r s o n l ig t  fo r  d e n  s to r e  
g æ s tf r ih e d , h a n  h a v d e  m ø d t i D a n m a r k .

Håkon Johansen u d try k te  s in  s to r e  u n 
d r e n  o v e r , a t e t r e p ræ s e n ta n ts k a b s m ø d e  
m e d  så m a n g e  d e lta g e r e  k u n n e  f å  e t  så 
r o l ig t  fo r lø b , s o m  t i l f æ ld e t  h a v d e  v æ re t. 
D e t  t r o r  je g  ik k e  k u n n e  ske h o s  o s , s lu t 
te d e  v o r n o rs k e  v e n .
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Afslutning.
Agerskov Pedersen takkede alle frem

mødte repræsentanter for et godt og sag
ligt møde, bad Hakon Johansen tage en 
hilsen med hjem og rettede til slut en tak 
til mødets dirigent, Henry Dalager, Ny
borg, for god ledelse af mødet.

Med et trefoldigt leve for firmaidræt
ten i Danmark sluttede mødet, og del
tagerne begav sig ind i de tilstødende 
lokaler til det ventende frokostbord.

A. A.

*

La n d sm e ste rsk a b e r i  h å n d b o ld
Det kan synes mærkeligt, at Dansk 

Firmaidrcet i sit novembernummer 
omtaler et håndboldstævne, som 
fandt sted i august måned. Forbun
dets økonomi tilader imidlertid som 
bekendt ikke, at vi udsender et må
nedligt blad, og vi be’r derfor læ
serne bære over med os. Vi skal 
fatte os i korthed.

Landsmesterskaberne var igen i år hen
lagt til Fredericia og havde samlet del
tagelse af ialt 12 dame- og 21 herrehold, 
der måtte igennem 133 kampe, før årets 
vindere var kåret.

Puljevindere hos damerne blev „Fly- 
dedokken“, Århus, „F.D .B.“, Kolding, 
og „S.A.S., København. De tre puljevin
dere dannede herefter en ny pulje, hvor 
alle spillede mod alle. Resultatet blev, at

sidste års vinder „S.A.S.“, København, 
gentog succes’en og kunne rejse hjem 
med skabet.

Hos herrerne var holdene opdelt i 4 
puljer, og puljevindere blev her „Elektro- 
gena“, Kolding, „Dronningborg Maskin- 
fabrik“, Randers, ,,J.T .A .S .“, Århus, og 
,,F .K .B .U .“, København. Som hos damer
ne blev sidste års vinder, „J.T.A.S.“, År
hus, sejrherre igen i år. De slog i finalen 
„Elektrogena“, Kolding, med 10 mål 
mod 5.

Pokaler og mesterskabsplaquetter over
raktes af stævnets leder, £;«/’/ fensen, År
hus, der samtidig benyttede lejligheden 
til at takke spillere og officials (men ikke 
vejrguderne) for den gode indsats, der 
fra alle sider var ydet ved dette års me
sterskabsstævne. -  X.

24



Sådan bor
I serien „Sådan bor vi“, har 

Dansk Firmaidræt til dette nr. bedt 
Firmaernes Fodbold  Forbund, År
hus, om at fortælle lidt om deres 
klubhus.

Vi gi’r ordet til organisationens 
sekretær, Bent Nielsen.

Lørdag den 14. juli 1962 holdt FFF, 
Århus, sin officielle indvielse af det nye 
klubhus med ca. 100 deltagende repræ
sentanter fra bl. a. DFIF, DDSG & I, 
folketinget og byrådet.

Huset, der er på 250 m2 bebygget 
areal, er placeret ved firmasportens fod

boldbaner ved Vestergårdsgade. Det inde
holder omklædningsrum til 150 spillere 
ad gangen, 4 baderum med varmt og 
koldt vand, specielt rum til rengøring af 
støvler, dommerlokale, samaritterlokale, 
mødelokale til bestyrelsen samt kiosk.

Byggesummen for huset, klart til at 
rykke ind i, er kr. 130.000, hvoraf halv
delen, altså kr. 65.000, er blevet bevilget 
af Århus kommune.

Hosstående billede er fra den festlige 
indvielse af klubhuset.

★

i o ].' v WS'i ml
S cft-l
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Å R S M Ø D E T  1

Øverst:  Gæsternes bord, fra venstre Ole Harkjæ r  og B ru u n  Nielsen, Lyngby-Tårbæk, 
A . Agerbæ k, København, og Håkon Johausen, Norge.
I  m idten :  Mødets dirigent Henry D ala ger,  Nyborg, oplæser mødets dagsorden. 
N ederst: Et udsnit af mødets ca. 150 deltagere.

Øverst: Vejle og Slagelse repræsen 
Egon Nielsen, Odense.
Nederst: Forbundets sekretær Rich J, 
terer et problem, medens forbundet 
aflægger beretning.
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3 / B I L L E D E R

i snak med hovedbestyrelsesmedlem

København, og mødets dirigent disku- 
iand A . Agerskov Pedersen, København,

Øverst: Udbetaling af rejsepenge og tipstilskud til organisationerne. Siddende ved 
bordet A . Agerskov Pedersen (t. v.) og forbundets kasserer Carsten Sørensen, Kbh. 
I  m idten : Bestyrelsen for den arrangerende organisation, Lyngby-Tårbæk Firma 
Union.
H ederst :  Mødets norske gæst, Håkon Johansen, bringer mødedeltagerne en hilsen 
fra Norges Bedriftsidrett.
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S a g t o g  skrevet siden s id s t . . .
Derfor.

Grunden til vort nederlag var som så ofte 
før de manglende afslutninger. Vi havde 
mange pæne gennemspillede angreb, men man
den til at afslutte dem manglede.

(Sv. Paulsen i „T .I.K .", medlems
blad fo r  Telegrafens Idrætsklub).

*
På med vanten.

Og således skal „Knuthenborghallen -  
K.F.I.U.’s idrætsanlæg1' atter rejses som en 
smuk ramme om idrætsglad ungdom, takket 
være et sammenspil af gode kræfter fra mange 
sider. Ærmerne er påny smøget op.

(H. G. i „Funktionæridræt“ i an
ledning a f branden i organisatio
nens sportshal).

*

Omkring 25 års jubilæet.
Udover det rent idrætslige mål har en sam

menslutning som Belysningsvæsnets Boldklub 
en vigtig mission i retning af at give unge som 
ældre i institutionen anledning til at etablere 
indbyrdes kontakter udover de begrænsede mu
ligheder, det daglige arbejde frembyder, og det 
er også mit indtryk, at dette faktisk sker i be
tydelig udstrækning.

(V iggo Mortensen i ,,B .B .“, med
lem sblad for  Belysningsvæsenets 
Boldklub i anledning a f klubbens 
25 ars jubilæum ).

*
Stof.

Da vi alle gerne vil have lidt liv over 
„avisen", er det selvsagt nødvendigt, at med
lemmerne blander sig — sådan at forstå, at et 
indlæg skal indsendes anonymt eller slå under 
bæltestedet, for ikke at blive optaget. Kritik 
er kun sundt, kom bare an.

( C. G. Schjønnemann i ,,Shipping 
Sport", m edlemsblad for  Danmarks 
Rederiforenings B o ld k lu b).

*

Beklageligt, m en  . . .
Desværre har der i alle 3 rækker været alt 

for mange afbud, men vi ved også, det kan

være svært for selv en god kontaktmand at 
samle holdet. Når der så bare meldes rettidig 
afbud, må vi stort set være tilfredse.

(Brik Schelde i Slagelse Firma- 
Sport’s medlemsblad „Klub N yt“ 
i et tilbageblik over sommerens 
turneringer).

*

N o Shot.
Begynd omgående at vænne jer til den nye 

regel, for det kan nemlig være svært at vænne 
sig til, at bolden ikke mere er tabt, selv om 
man har været ved at splintre rammen på sin 
ketcher, og i begyndelsen vil der vel nok opstå 
mange pudsige episoder, hvor man blot står 
og „glor" for bagefter at få sig et billigt grin.

(J. Olsen i „ B l.  Sport", m edlems
blad fo r  Brandvæsenets Idrætsfor
ening) .

*

Statistik.
Interessant er det at sammenfatte besvarelsen 

af den rubrik, der hedder: Modtager forenin
gen økonomisk tilskud af nogen art. Resultatet 
viser nemlig, at langt over halvdelen af for
eningerne under en eller anden form modtager 
tilskud og under andre former end netop øko
nomisk tilskud nyder foreningerne godt af fir
maernes bevågenhed, fordi et tilfreds personale 
på en arbejdsplads er en faktor, der har betyd
ning for firmaets daglige trivsel.

(Sekretæren i F.K.B.U.s m edlem s
blad ,,Firm asport“ efter en gen
nemgang a f de enkelte klubbers 
indberetningsskemaer).

★

A ktuelle betragtninger.
Er der mulighed for at forbedre vor øko

nomi? Ja, jeg tror det. Vi kan vist roligt se 
bort fra direkte tilskud fra Statsbanerne. Lad 
os derfor glæde os over det, vi får indirekte, 
evt. med muligheder for udvidelser i visse ret
ninger. I stedet må vi vende blikket mod vore 
medlemmer og vor kontingentordning.

(Aage Johansen, Danske Jernba
ners Idræts- og Fritids-Forbund, 
i medlemsbladet ,,Jernbane Sport 
og H obby").
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G L I M T
fra hele landet

K øge.
En af stifteren af K øge Firma-Bold,

H. Dyring, indstiftet vandrepokal i an
ledning af organisationens 10 års stiftel
sesfest fornylig, tildeltes i år K øge Slag
teri. Pokalen tildeles hvert år det hold, 
der har udvist den bedste sportslige op
træden i turneringskampene.

I øjeblikket arbejdes der med et stort 
indendørs forboldstævne i januar-februar 
måned 1964, hvor man regner med ca. 
70 tilmeldte hold. Som noget nyt spilles 
der i to rækker, nemlig en for aktive 
spillere og en for ikke-aktive spillere.

Heller ikke på den selskabelige front 
ligger man på den lade side i Køge. Den 
2. november afholdtes således en stor fest 
med spisning for organisationens med
lemmer i „Teaterbygningen” . Heri del
tog omkring 100 personer.

Mens disse linier skrives, afvikles det 
årlige andespil om ikke mindre end 75 
ænder. Desuden er der præmier til „side- 
mændene”, — jo  vist er der initativ til 
stede fra bestyrelsens side.

Fredericia.
Som i mange andre byer melder Frede

ricia Fag- og Firma Idrætsforbund  om 
fremgang i antallet af tilsluttede klubber.

Foruden indendørs håndbold og fod
bold har man i år taget bordtennis på 
vinterprogrammet.

Endelig melder „vor mand på stedet”, 
at en udvidelse af såvel organisationens 
klubhus som baner ved Hannerup er nært 
forestående og gerne skulle være tilende
bragt, inden man rykker udendørs til for
året.

Haderslev.
Herfra meldes kort og godt om en vel- 

overstået sommersæson, hvor vinderen af 
cupturneringen i fodbold blev „Danne
virke”.

På grund af stor tilgang af nye hold 
til håndboldturneringen -  ialt deltager 
27 hold — afvikles turneringen på kaser
nen, hvilket spillerne ikke har noget at 
bemærke til. Kassereren, derimod, må be
mærke den store belastning, dette giver 
på det lagte budget.

Horsens.
Som afslutning på sommersæsonen in

viterede bestyrelsen de forskellige kreds
vindere af fodboldturneringen samt fina
listerne fra cupturneringen, „Arena” og 
„Jylland”, til en sammenkomst i klub
huset i Vestergade, hvor organisationens 
formand forestod præmieuddelingen til 
holdene.

Som noget nyt indføres i den forestå
ende vintersæson keglespil på program
met.

K olding.
På det sidste halvårlige repræsentant

skabsmøde kunne man i Kolding se til
bage på en sommer, i hvilken antallet af 
spillede fodboldkampe var blevet fordob
let og antallet af spillede håndboldkampe 
firedoblet i forhold til sidste sæson.

I den igangværende vintersæson tæller 
organisationen nu ialt 70 klubber, der 
har tilmeldt 38 hold til håndboldturne
ringen og 85 hold til indefodboldturne- 
r i ngen.

For første gang har man tilrettelagt en 
holdturnering i bordtennis. Her deltager 
15 hold.

Esbjerg.
E sbjerg Firma Idræts indefodboldtur- 

nering 1963/64 bliver ligesom de sidste 
4 år spillet i Ribehallen.

Der er i år tilmeldt 66 hold, som er 
inddelt i 11 rækker, og hvert hold skal 
i løbet af vinteren spille 20 kampe, så-
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ledes at der ialt skal spilles 660 kampe.
Håndboldturneringen skal afvikles 

over 8 lørdage i Esbjerg badmintonhal. 
Turneringen startes den 2. november, og 
der er tilmeldt 12 hold, som er inddelt 
i 2 rækker.

Til bordtennisturneringen er der i år 
tilmeldt 20 hold. Disse er delt i 2 ræk
ker, og der spilles i en af byens gymna
stiksale.

For første gang er det lykkedes at få 
startet en turnering i badminton. Her er 
der tilmeldt 6 hold, og turneringen af
vikles som bordtennisturneringen i en af 
byens gymnastiksale.

Slagelse.
Afslutningen på sommersæsonen fandt 

sted den 21/9 med afholdelse af et stort 
håndboldstævne og finale i fodboldcup- 
turneringen. Hele arrangementet drukne
de i regn, men hvad gjorde det, det blev 
et godt og velafviklet stævne. Om afte
nen stor fest, masser af mennesker, mas
ser af mad, mange pæne ord, høj fin stem
ning og uddeling af hele 25 pokaler. Var 
der så noget at sige til, at stemningen 
var høj ?

Mange problemer har man haft for at 
skaffe „tag over hovedet'1 til vinter. For
handlingerne rundt omkring er taget i 
stiv arm, og de gav efterhånden så gode 
resultater, at det, om end på besværlige 
tidspunkter, er muligt at afvikle vinter
sæsonens fodbold og håndboldturnerin
ger. Men til næste år skulle der ikke blive

problemer af ovennævnte slags, så trædes 
der nemlig indenfor i Slagelse Hallen.

Ærmerne er naturligvis smøget op til 
arbejdet med det store indendørs fod
boldstævne i Slagelse Hallen den 16. og 
17. november, og man glæder sig i Sla
gelse til at se firmasportskammerater fra 
andre byer.

Fornylig afholdtes et andespil, og sik
ke et leben. Man sad i to etager med 
højttalere, på trapperne, i baren og gar
deroben. Stor stemning, og en god skil
ling til Slagelse Firmasport.

Sønderborg.
Med deltagelse af 20 hold i indefod- 

bold og 11 hold i håndbold er vinterens 
holdturneringer i fuld gang. Endvidere 
spilles en del badminton i „Frihedshal
len11 samt på nogle af byens skoler.

Tanker om at bygge eget klubhus har 
man ikke i Sønderborg, idet man til såvel 
de kommunale som de militære myndig
heder har det bedst tænkelige forhold i 
spørgsmålet om at få baner og lokaler 
stillet til rådighed.

For tiden overvejes det at påbegynde 
udsendelsen af et medlemsblad indenfor 
Sønderborg og Omegns Firmaklubber.

Et af medlemmerne i organisationens 
bestyrelse, Chr. Lauritzen, har fået tildelt 
lederprisen indenfor „Postens Idrætsfor
bund i Danmark11 for veludført leder
arbejde.

A. A.
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DANSK FIRMAIDRÆTS FORBUND
(stiftet 20. januar 1946)

Bestyrelse

Formand: H. Agerskov Pedersen, Vigerslevallé 
118, Valby. Telf. Va. 1432.

Kaserer: Carsten Sørensen, Holsteinsgade 5, 
København 0 .  Telf. Tria 3906.

Sekretær og næstformand: Rich. Janner, Eng
landsvej 38 C, Kbh. S. Am. 4773 u.

Ejgon Bertelsen, Porthusvej 38, Svendborg. 
Telf. 1798.

Egon Nielsen, Saxovej 94, Odense.
Svend Nielsen, Prinsensgade 33 B, Fredericia.
Karl Randrup, Sjællandsgade 48, Esbjerg.

Telf. 7145.
Hans Thomsen, Skanderborgvej 3, 4., Århus. 

Telf. 43732.
Allan Andersen, Lundebjerggårdsvej 72, Skov

lunde. Telf. mandag-fredag kl. 8-16:
CE 400, lokal 558. Privat 91 01 70.

Fodboldudvalg
Hans Thomsen, Skanderborgvej 3, Århus. 
Telf. 43732.
Kaj Holberg Petersen, Händelsvej 32, Kø
benhavn SV. Telf. Va. 10.618.
G. Tamberg, Saxogade 98, København V.

Bordtennisudvalg
Ejgon Bertelsen, Porthusvej 38, Svendborg. 
Telf. 1798.
Gunnar Jensen, Sdr. Allé 12, Århus. Telf. 
3 01 01.
Louis Rugaard, Lykkesholmsallé 5 D, Kø
benhavn V.

Håndboldudvalg
Carl Frederiksen, Asavænget 16, Randers. 
Emil Jensen, Set. Annagade 26, Århus. 
Henning Jensen, Rylevej 7, Kolding.

D A N S K

F I R M A I D R Æ T
Redaktion: Allan Andersen, Lundebjerggårds

vej 72, Skovlunde.

Dette nummer afsendt til organisationerne 27. nov. 1963 

Trykt i Kjellins Eftf.s Bogtrykkeri, København
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Tilsluttede organisationer

Ålborg Firmasport
Adresse: Ejvind Nielsen, Ågade 32, Ålborg. 
Klubantal: 61.

Firm aernes Fodbold Forbimd, Århus
Adresse: Hans Thomsen, Skanderborgvej 3, 
Århus C. Klubantal: 89-

Brønderslev Firm a-Sport
Adresse: Paine Berthelsen, Smalbyvej 53, 
Brønderslev. Klubantal: 42.

Danske Jernbaners Idræts- og 
Fritidsforbund

Adresse: Åge Johansen, Hvidovregade 43 b, 
Hvidovre. Klubantal: 53.

Dansk Kødindustri og Slagteri 
Idrætsforbund

Adresse: N. Chr. Thomsen, Gotersvej 11, 
Odense. Klubantal: 49.

Dansk Textil Idræt
Adresse: Svend Nielsen, Prinsensgade 33 B, 
Fredericia. Klubantal: 21.

Esbjerg Firm a Idræt
Adresse: Karl Randrup, Sjællandsgade 48, 
Esbjerg. Klubantal: 61.

Fredericia Fag- og Firm a Idrætsforbund
Adresse: Hans E. Borbjerg, Købmagergade 
48, Fredericia. Klubantal: 30.

Frederikshavn Firm a Klubber
Adresse: Jørgen Bjørnager Jensen, Abild- 
gaardsvej 28, Frederikshavn. Klubantal: 34.

Haderslev E ta t- & Firmafodbold
Adresse: Chr. Pryhs, Sønderbro 34, 
Haderslev. Klubantal: 27.

Herning Firm a Idræt
Adresse: Ove Christensen, Grundtvigsvej 70, 
Herning. Klubantal: 31.

Hjørring Firm a Sport
Adresse: Alfred Olesen, Bispevænget 7, 
Hjørring. Klubantal: 32.

Firm aernes Idræts-Forbund i Horsens
Adresse: Knud B. Jensen, Fr. Bajersgade 22, 
st., Horsens. Klubantal: 46.

Kolding Firm a Sport
Adresse: Andreas Jensen, Vejlevej 34, 
Kolding. Klubantal: 70.

Firm a Klubbernes Boldspil Union, Kbhvn.
Adresse: E. Kjærgaard Kristensen, Englands
vej 78, 1., København S. Klubantal: 183.

Københavns Funktionær Idræts Union
Adresse: H. Grønkjær, Torsvang 56, Lyngby. 
Klubantal: 83.

Køge Firm a-Bold
Adresse: Richardt Hansen, 0 .  Sandmarksvej 
14, Køge. Klubantal: 18.

Uyngby-Tårbæk Firm a Union
Adresse: H. F. C. Bilbo, Kiplingsallé 9, 
Søborg. Klubantal: 28.

Nyborg F irm a  Sport
Adresse: H. Dalager, Ludvig Hansensvej lOA, 
Nyborg. Klubantal: 9-

Firma-Klubbernes Sammenslutning, 
Odense

Adresse: Egon Nielsen, Saxovej 94, Odense. 
Klubantal: 46.

Postens Idrætsforbund i Danmark
Adresse: Aage Nielsen, Sdr. Ringgade 53, 
Århus C. Klubantal: 31.

Kanders F irm a  Sport
Adresse: Carl Frederiksen, Asavænget 16, 
Randers. Klubantal: 72.

Silkeborg F a g - og Firm a Idræt
Adresse: K. Holden Jørgensen, Solsortvej 5, 
Silkeborg. Klubantal: 21.

Slagelse F irm a  Sport
Adresse: Knud E. Pedersen, Møllevangen 32, 
Slagelse. Klubantal: 33.

Svendborg F irm a Sport
Adresse: Ejgon Bertelsen, Porthusvej 38, 
Svendborg. Klubantal: 32.

Sønderborg og Omegns Firmaklubber
Adresse: Leo H. Svendsen, Vestergade 12, 
Augustenborg. Klubantal: 18.

Vejle F irm a Sport
Adresse: Axel Knop, Valdemarsgade 23, 2., 
Vejle. Klubantal: 34.

Viborg F irm a- og Fagturnering
Adresse: Johs. Niichel, Frejasvej 22, Viborg. 
Klubantal: 24.
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